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  PROTOKÓŁ Nr 6/2012 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 24 sierpnia 2012 roku. 

  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,                             
ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.10 – 11.50. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- KAMIŃSKI LESZEK - członek Komisji    

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył oraz poprowadził radny JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący 
Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, który powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy oraz 
pozostałych obecnych. Następnie radny STANISŁAW OLSZEWSKI podziękował 
Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy ANDRZEJOWI BOROWSKIEMU za wsparcie rzeczowe 
przy organizacji zawodów sportowo-pożarniczych, które odbyły się w tym roku w Pilikach. 
Dołączając się do podziękowań, Przewodniczący Rady Gminy WALENTY  GAŁUSZEWSKI 
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dodał, że podziękowania należą się również Pani Wójt oraz radnemu STANISŁAWOWI 
OLSZEWSKIEMU, który jednocześnie pełni funkcję Prezesa  Gminnego Zarządu Związku OSP 
RP. Podkreślił, że organizacja zawodów została wysoko oceniona przez  osoby obecne na 
zawodach. Są opinie, że zawody zorganizowano wzorowo i sprawnie, na miarę powiatowych i 
wojewódzkich. Wyraził nadzieję, że stanie się tradycją, że w Gminie Bielsk Podlaski zawody 
sportowo-pożarnicze są  dobrze organizowane.   

Radny JERZY CHILKIEWICZ odczytał następujący porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XIX Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
29 sierpnia  2012 roku, tj.: 

a) Informacja o wpływach podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu gminy 
za rok  2011 i I półrocze 2012 roku. 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Bielsk Podlaski na lata 2012-2019. 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru formularza informacji w 

sprawie podatku od nieruchomości, rolnego, lesnego i formularzy deklaracji na podatek od 
nieruchomości, rolny i leśny. 

e) Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Bielsk Podlaski. 
f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski. 
g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualności miejscowych planow 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski. 
h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie kompleksowej zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski w pełnym zakresie w 
granicach administracyjnych Gminy Bielsk Podlaski. 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski. 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawrcie porozumienia w 
sprawie przekazania prowadzenia zadania z zakresu ośwaity polegającego na objęciu 
wychowaniem i nauczaniem dzieci niepełnosprawnych, będących mieszkańcami Gminy 
Bielsk Podlaski, kwalifikujących się do oddziału integracyjnego przedszkola. 

2. Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji rady Gminy za I półrocze 2012 
roku. 

3. Sprawy bieżące. 
 
Do pkt 1a)   

 Informacja o wpływach podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu gminy 
za rok 2011 i I półrocze 2012 roku, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. Wójt Gminy RAISA 
RAJECKA poinformowała, że w najbliższej sesji nie będzie uczestniczyła Pani Skarbnik, w 
związku z tym zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w sprawie przedłożonego materiału.  
NADZIEJA SOKOŁOWSKA w skrócie przedstawiła informację, zwracając uwagę na 
podwyższony wymiar podatku (z uwagi na wyższą cenę żyta), wpływy do budżetu z tytułu wpłat 
poszczególnych podatków (podała kwoty) oraz egzekucję nie zapłaconych podatków (upomnienia, 
tytuły wykonawcze). Na prośbę radnego MIECZYSŁAWA MATEUSZUKA Pani Skarbnik 
wyjaśniła, że gospodarstwo o powierzchni poniżej 1 ha jest objęte podatkiem od nieruchomości, 
przekraczające 1 ha – podatkiem rolnym. Radny MIKOŁAJ CAR zapytał o skuteczność egzekucji 
podatków. NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła, że często zaległe podatki są nieściągalne, 
zwłaszcza gdy nie są uregulowane sprawy spadkowe. Zdarza się, że zadłużone nieruchomości są 
licytowane przez Urząd Skarbowy. Więcej pytań i uwag nie zgłoszono, a informację zaopiniowano 
pozytywnie. 
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Do pkt 1b i c) 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Bielsk Podlaski na lata 2012 - 2019, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu, natomiast wniosek  o 
wprowadzenie zmian w budżecie gminy – Załącznik Nr 4 do protokołu. Oba wnioski i projekty 
uchwał omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Na prośbę radnego JERZEGO 
CHILKIEWICZA poinformowała o kosztach zakupu autobusu do dowożenia dzieci do szkół, który 
wyniósł  55 tys. złotych. Pozostała uwolniona kwota z planowanych na zakup 100 tys. zł została 
przeznaczona na inne cele. Wójt Gminy RAISA RAJECKA  poinformowała o remontach śwetlic w 
Krzywej, Hryniewiczach Dużych oraz Augustowie oraz o innych inwestycjach odbieranych oraz w 
trakcie realizacji. Przedstawiła aktualne plany związane z ubieganiem się o środki unijne. Pani Wójt 
wyjaśniła, dlaczego przez pewien czas w okresie letnim gminna równiarka nie pracowała na 
drogach. Przerwa była spowodowana chorobą operatora, a w gminie nie ma innego pracownika 
uprawnionego do pracy na takim sprzęcie, stąd nie wprowadzono zastępstwa. Na prośbę radnego 
MIKOŁAJA NIKOŁAJUKA omówiła temat związany z remontem świetlicy w Knorozach. 
Problem polega na słabej wentylacji w budynku, co powoduje duże zawilgocenie, zwłaszcza 
podłogi oraz pojawianie się grzyba. Według radnego należy zalać nową posadzkę. RAISA 
RAJECKA  poinformowała, że 6 – 7 lat temu świetlica była remontowana, w ubiegłym roku 
zrobiono wentylację, ale okazało się to nieskuteczne, odgrzybianie również nie pomogło.   Jak będą 
możliwości, wówczas zostanie ułożona nowa podłoga. Pani Wójt podzieliła się swoimi 
spostrzeżeniami co do remontów innych świetlic. Zwróciła uwagę, że często podczas prac 
przygotowawczych okazuje się, że rzeczywisty zakres robót jest większy od przewidywanego. Jako 
przykład podała budynek świetlicy w Hryniewiczach Dużych, gdzie po zdjęciu podłogi okazało się, 
że fundamenty są bardzo słabe i wymagają wzmocnienia od środka, a to spowoduje wzrost kosztów.  
Podobne sytuacje występują w innych remontowanych budynkach. RAISA RAJECKA 
poinformowała, że we wrześniu zostanie ogłoszony kolejny nabór wniosków na remont świetlic.   
Przewidywane jest złożenie dwóch wniosków na kwotę po 55 tys. zł oraz 2 wniosków po 25 tys. zł. 
Trzeba te środki wykorzystać tak jak w Krzywej, Hryniewiczach Dużych, Ogrodnikach i Bolestach. 

 Więcej pytań i uwag nie zgłoszono, projekty obu uchwał zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1d) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularza 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na 
podatek od nieruchomości, rolny i leśny, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Wniosek 
przedstawiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Wyjaśniła, z czego wynika potrzeba 
korekty formularzy.   

 Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.   

Do pkt 1e) 

Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 
Załącznik Nr 6 do protokołu.  Jej treść omówił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Na 
prośbę radnego ANDRZEJA BOROWSKIEGO wyjaśnił treść zapisu pkt 9 w Rozdziale III, 
mówiącego o nowych inwestycjach na terenie gminy, w części dotyczącej budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków. Poinformował, że oczyszczalnie o wydajności do 7,50 m3/dobę nie 
wymagają pozwoleń.  

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1f) 

Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 
Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że projekt uchwały, jak również dwie kolejne 
przewidziane w porządku do zaopiniowania, są konsekwencją przeprowadznej Analizy zmian w 
zagospodarowaniu przestrzennym Gminy.  

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  



 4 

 

Do pkt 1g) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie aktualności miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 
Załącznik Nr  8 do protokołu. Projekt omówił ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  

Do pkt 1h) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie kompleksowej zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Bielsk Podlaski w 
pełnym zakresie w granicach administracyjnych Gminy Bielsk Podlaski., stanowi Załącznik Nr 9 
do protokołu. Omawiając projekt uchwały ANATOL FILIPIUK poinformował, że szacunkowy 
koszt opracowania dokumentacji wynosi około 60 – 80 tys. złotych. 

 Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1i) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 10 
do protokołu. Wniosek dotyczący nieruchomości położych we wsiach Parcewo oraz Augustowo 
omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Oszacowana wartość działki (nieruchomość siedliskowa) 
w Parcewie wynosi 61.200 zł., natomiast w Augustowie – 27.130 zł. ANATOL FILIPIUK dodał, że 
do przetargu cena może być podwyższona. W przypadku Augustowa cena wzrośnie do 28.000 zł, 
bo pieniądze zostały wydane na rzeczoznawcę. Poinformował, że jest to teren częściowo 
zadrzewiony (podał rodzaje drzew). Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI, 
jako mieszkaniec Parcewa poinformował, że wolą zmarłego już właściciela nieruchomości w 
Parcewie było przekazanie jej Gminie. W ostatnich latach życia pomagał mu w razie potrzeby. 
Dodał, że jest tam drewniany dom, a oszacowana kwota odzwierciedla rzeczywistą wartość 
nieruchomości. Propnuje więc nie podwyższać ceny do przetargu. Jednocześnie zaproponował, aby 
Gmina sfinansowała pomnik na grobie spadkodawcy, na co radni wyrazili zgodę. Potwierdzili, że 
będzie to miły gest za przekazanie w spadku Gminie tej nieruchomości. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt 1j) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 11 do 
protokołu. Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Poinformował, że 
poprzednio przyjętą uchwałę w tej sprawie należy poprawić, ponieważ po sprawdzeniu przez 
Wydział Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, niektóre zapisy były zbyt 
obszerne i szczegółowe, niektóre całkowicie zbędne. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt 1k) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie przekazania prowadzenia zadania z zakresu oświaty polegającego na 
objęciu wychowaniem i nauczaniem dzieci niepełnosprawnych będących mieszkańcami Gminy 
Bielsk Podlaski, kwalifikujących się do oddziału integracyjnego przedszkola, stanowi Załącznik Nr 
12 do protokołu. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym z terenu 
gminy 1 dziecko z orzeczeniem poradni Psychologiczno-Pedagogicznej uczęszczało do Przedszkola 
z Oddziałami Integracyjnymi w Bielsku Podlaskim. Z budżetu gminy nie były z tego tytułu 
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przekazywane żadne środki. W bieżącym roku do tego przedszkola zapisano już 3 dzieci, a do 
zawarcia porozumienia z Miastem w sprawie częściowej refudacji kosztów wymagana jest zgoda 
Rada Gminy, stąd przedłożony projekt uchwały. 

  Do pkt. 2) 

Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za I półrocze 
2012 roku, stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu. Uzgodniono, że podczas sesji treść 
sprawozdania odczyta  ANATOLI WYSZKOWSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i 
Gospodarki Komunalnej.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  Do pkt. 3) 

 W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Wójt Gminy poinformowała o dotychczasowych kosztach poniesionych na odławianie 
bezpańskich psów (27 tys. złotych). Poinformowała o  procedurze zgłaszania przez mieszkańców 
takich potrzeb oraz o różnych cenach ustanawianych przez schroniska dla zwierząt. Omówiła 
tegoroczny przypadek zgłoszenia przez mieszkankę wsi Mokre potrzeby umieszczenia w 
schronisku małych piesków. Pani Wójt zwróciła uwagę, że są schroniska bardzo drogie, ale warto 
poszukać takiego, które przyjmie zwierzęta za znacznie mniejszą cenę, np. w Białej Piskiej.  

b) Radni mówili o drużynie piłki nożnej z Pilik. Stwierdzili poprawę w jej funkcjonowaniu, 
zaznaczając jednocześnie, że zdarzają się tzw. “wpadki”. Pani Wójt stwierdziła, że chciałaby, aby 
opłacane przez Gminę kary za żółte kartki przyznawane zawodnikom, były przeznaczane na zakup 
koszulek, czy butów dla zawodników, a nie do Związku Piłki Nożnej. Zdarza się, że kibice 
zakłócają porządek podczas meczu. Generalnie jednak jest poprawa, odbyło się spotkanie z 
piłkarzami, a trener złożył sprawozdanie. 

c) Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu miał być 
rozpatrzony wniosek Fundacji Edukacji i Twórczości w Białymstoku oraz Spółdzielni Socjalnej 
Integracja w Bielsku Podlaskim dotyczący utworzenia punktu przedszkolnego na terenie Gminy ze 
środków Unii Europejskiej. Przedstawiciele wnioskodawcy mieli przedstawić wniosek z 
określeniem planowanych wydatków na poszczególne cele. Nikt z autorów projektu nie przyszedł 
na posiedzenie Komisji. Radni otrzymali przed posiedzeniem Komisji kserokopię pisma oraz 
akceptację projektu przez Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego. Z dokumentów tych 
nie wynika jednak, jakie koszty są przewidziane na remont budynku, w którym będzie się mieścił 
punkt przedszkolny. Inicjatorzy tego przedsięwzięcia chcą, aby na ten cele Gmina przekazała 
budynek byłego Klubu Rolnika w Augustowie oraz przeprowadziła jego remont. Pani Wójt 
poinformowała, że budynek jest zdewastowany, panuje tam bałagan, wokół budynku leżą 
porozrzucane butelki. Z problemem nie radzi sobie ani sołtys, ani kierowca OSP Augustowo, który 
powinien też zadbać o uporządkowanie terenu wokół budynku.  RAISA RAJECKA podkreśliła, że 
nie tylko gmina, ale również mieszkańcy powinni dbać o budynki, z których korzystają. Szczycimy 
się tym, że w Gminie funkcjonuje 16 jednostek OSP, ciągle wzbogacane jest ich wyposażenie, 
strażacy – ochotnicy uczestniczą w licznych akcjach. Dlatego trzeba robić wszystko, żeby utrzymać 
pozytywny wizerunek.  Jako przykład szczególnej dbałości o porządek wskazała OSP w Pilikach, 
Pasynkach i Parcewie. Wracając do wniosku o utworzenie punktu przedszkolnego, Wójt Gminy 
poinformowała, że w projekcie znajduje się zapis przewidujący przekazywanie do budżetu gminy 
miesięcznie 3.000 zł tytułem korzystania z budynku gminnego. Planowane też jest pobieranie od 
rodziców opłaty za pobyt dziecka. Należy przy tym pamiętać, że budynek powiniem być 
przystosowany do wymogów określonych w przepisach dot. funkcjonowania punktów 
przedszkolnych. W podobnych projektach realizowanych w sąsiednich gminach takie opłaty nie 
były przewidywane. 

Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że idea utworzenia punktu 
przedszkolnego jest słuszna, należy jednak mieć do tego tematu praktyczne podejście. Radni 
powinni wiedzieć, jakie pieniądze i na co zostaną wydane.  Poza tym Gmina jest duża, a rodzice 
pracujący, raczej przywożą swoje dzieci do przedszkoli w Bielsku Podlaskim, czyli bliżej miejsca 
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zatrudnienia. Pani Wójt dodała, że w szkołach gminnych są oddziały przedszkolne, do których 
chodzą dzieci już od 5-go roku życia. Młodsze dzieci rodzice raczej pozostawiają w domu. Nie ma 
również szans na dowożenie tak małych dzieci autobusem. Radny JERZY CHILKIEWICZ dodał, 
że nie można podejmować pochopnych decyzji, bo każda działalność wiąże się z kosztami. Radni 
uzgodnili, że temat należy przełożyć na następne posiedzenie Komisji we wrześniu i ponownie 
zaprosić autorów projektu.  

d) Wójt Gminy RAISA RAJECKA zapoznała radnych z: 

- pismem Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Departamentu Ochrony Zabytków 
DOZ.BD-688/10-19/12 DOZ/4783/12 z dnia 6 lipca 2012 r. informującym o udzieleniu Parafii 
Prawosławnej p.w. Św. Ap. Jana Teologa w Augustowie dotacji w wysokości 150.000 zł 
przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Augustowo, Cerkiew p.w. św. Ap. Jana Teologa 
(XIX w.): remont dachu. Całkowity koszt realizacji zadania wyniesie 300.191,46 zł, a 
dofinansowanie jest realizowane w ramach Programu Dziedzictwo Kulturowe, Priorytet 1 Ochrona 
zabytków; 

- pismem Regionalnego Komitetu Obrony Pamięci Narodowej w Bielsku Podlaskim w sprawie 
upamiętnienia mordu dokonanego w dniu 21 wrzesnia 1939 r na trzech Oficerach Wojska Polskiego 
w uroczysku KLETNE. Autor pisma – JAN RADKIEWICZ skierował go do Gazety Polskiej 
Codziennej, a Radzie Gminy przekazał do wiadomości. Pani Wójt przypomniała, że postawiona 
forma upamiętnienia nie może być pomnikiem, bo w tym zakresie obowiązują inne procedury. 
Gmina nie zajmuje się tym, a “pomnik” postawiono na prywatnym gruncie. 

Więcej spraw nie zgłoszono, więc STANISŁAW OLSZEWSKI o godz. 11.50 zamknął 
posiedzenie.  

Protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Jerzy   Chilkiewicz 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) 

........................................................................... 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisława 

(Przewodniczący) 

....................................... 

2. KAMIŃSKI Leszek ....................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara  

.......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. ANATOLI WYSZKOWSKI 

(Przewodniczący) 

....................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 
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3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

 

1. CAR Mikołaj .................................. 

2. KORSZAK Mariusz ................................... 

3. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

4. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


